
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Krzysztofa Kwiatkowskiego

na 44. posiedzeniu Senatu
w dniu 20 listopada 2009 r.

Oœwiadczenieskierowanedoprzewodnicz¹cegoKrajowejRadyRadiofonii iTelewizjiWitoldaKo³odziejskiego

W trakcie dy¿urów senatorskich wielokrotnie pytano mnie o program telewizyjny „Pegaz”. W marcu
2009 r. wróci³ on na antenê Programu 1 TVP. Niestety, w³adze telewizji podjê³y decyzjê o ponownym
zdjêciu tego programu z anteny.

„Pegaz” zadebiutowa³ na ekranie piêædziesi¹t lat temu i jest najstarszym programem TVP maj¹cym
promowaæ oraz krzewiæ wysok¹ kulturê. Doskonale zatem wpisuje siê w misjê telewizji publicznej.

W zwi¹zku z tym zwracam siê do Pana Przewodnicz¹cego z pytaniem o przyczyny zdjêcia z anteny te-
lewizji publicznej programu kulturalnego „Pegaz”.

Krzysztof Kwiatkowski




